
Kopperevja – møte med grunneigarane - 16. juni 2020 

Stad : fleirbrukshallen 

Rune Tangen, Jan Torry Sande og ØT frå Fedje kommune.’ 

 

Roy Asle Tungland, Kjell Samnøy med fullmakt frå Eivind Hansen/Hans Jørgen Hansen, Hugo Larsen, 

Otto Uthaug, far til Per Børge Hillestad – Per Hillestad, Tove Nordset for Ranveig Nordset, Oddvar 

Nilsen Husa, Alfred Husa, Jan Hernar. 

 

Erling Herøy og Hans Georg Sulen møtte ikkje. 

Roy Asle Tungland var invitert fordi ein stor dek av hans eigedom er med i planframlegget. 

Rune Tangen orienterte om planarbeidet og utlevert plamomtale, sammenstilling merknader og 

plankart. Føresegner er ikkje lag 

Flytebrygge må være innafor byggelinjen. 

Hugo Larsen, 168/20, Otto sin nøstetomt er blitt friområde – 168/176, vil ikkje ha Purkholmen som 

friområde (ligger ved innseglingen). 

Otto Uthaug 168/454: området på min tomt blir vanskelig å utnytte. Ønsker mindre areal for fersel. 

Roy Asle Tungland : Ønsker ikkje at planlagd p-plass vert lagt der den er. Ønsker litt større 

bustadområde. Utnyttingsgrad. 

Oddvar Nilsen Husa : Ville ha ferdselsområde, men gav seg. 

Per Hillestad : 168/37. Ok, men vil at hensynsonen utgår, RT : har tatt omsyn til grunne ved 

fastsetting blå/kvitt areal. Er fornøyd med plassering av gangveien. 

Tove Nordset 168/6 : RT parkering må koma innafor eigedomen.  

Kjell Samnøy 168/3 : ønsker tilkomst til området, felles parkering/avkøyrsel. 

Jan Hernar : Liten plass til flytebrygge. Redusere det blå arealet. RT ber om at Hernar kjem med 

framlegg til areal mindre for fersel. 

Alfred Husa : ingen kommnetar. 

 

 

 

 

 

 


